
PROTOKÓŁ Nr XV/2019 
z sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 6 grudnia 2019 r. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz otworzył o godzinie 1200 obrady XV sesji 
Rady Gminy Skąpe. Przywitał zebranych radnych, Wójta Gminy Zbigniewa Wocha, 
Sekretarza Gminy Alicję Hoppen-Anyszko, Skarbnika Gminy Brygidę Sewohl oraz 
pracowników urzędu oraz przybyłych na posiedzenie sołtysów z terenu gminy Skąpe.   
Stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 13 osób (nieobecni: radny Tomasz 
Roskowiński, radna Ewa Kasprzak, lista obecności w załączeniu), więc podjęte uchwały 
będą miały moc obowiązującą. Następnie zapytał czy do przesłanego porządku obrad ktoś 
chciałby wprowadzić zmiany. Ponieważ zmian nie zgłoszono porządek obrad przedstawia się 
następująco: 
1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2019 rok,  

b) o zmianie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie Gminy Skąpe,  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na terenie Gminy Skąpe,  

d) ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od 
domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-
wypoczynkowe na terenie Gminy Skąpe,  

e) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2020 rok,  

f) Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok,  
3. Interpelacje i zapytania radnych.  

4. Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  

6. Wolne wnioski i informacje.  

7. Przyjęcie protokołu XIV sesji Rady Gminy Skąpe.  

8. Zamknięcie obrad.  
 
Ad. 2 
a) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą o zmianie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Skąpe na rok 2019.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/119/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

b) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą o zmianie 

uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie 

Gminy Skąpe.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/120/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

c) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz poinformował, że od stycznia stawka za odpady 

wyniesie 20 zł/osobę przy segregacji i 40 zł/osobę w przypadku braku segregacji. 

Następnie zarządził głosowanie nad uchwałą zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru 
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metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty na terenie Gminy Skąpe.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/121/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

d) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz poinformował, że od stycznia stawka za odpady 

wyniesie 160 zł/domek przy segregacji i 320 zł/domek w przypadku braku segregacji. 

Następnie zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy 

Skąpe.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/122/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

e) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 

rok.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/123/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

f) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.  

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Skąpe przedstawili pozytywne opinie na 

temat projektu uchwały.  

W wyniku głosowania uchwała Nr XV/123/2019 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu (protokół z głosowania stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu). 

 
Ad. 3 
 Nie zgłoszono interpelacji ani zapytań. 
 
Ad. 4 
 Sołtys sołectwa Rokitnica zapytał czy prawdą jest, że na skraju ich wsi planowana 
jest budowa sortowni odpadów. Takie zapytanie kierują mieszkańcy. Ewentualna inwestycja 
wiązałaby się z koniecznością dowozu śmieci, a problemem byłby stan dróg dojazdowych.   
 Wójt odpowiedział, że nie ma żądnej wiedzy na ten temat. Aby taką inwestycję 
zrealizować trzeba być właścicielem gruntu lub dzierżawcą. Wiele instytucji byłoby w taki 
proces zaangażowanych. Jeśli Gmina będzie miała sygnały, a temat mógłby zainteresować 
mieszkańców, to przez swojego przedstawiciela – sołtysa, będą poinformowani.     
 
Ad. 5 

Wójt przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym, 
które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Poza informacjami wskazanymi 
w sprawozdaniu, odniósł się jeszcze do następujących spraw: 
1. 17 grudnia odbędzie się uroczyste otwarcie Rokitnica-Węgrzynice. W tym momencie 

Wójt podziękował Starostwu Powiatowemu w Świebodzinie na czele z Panem Starostą 
za tę inwestycję.  
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2. 5 grudnia wydane zostało pozwolenie na budowę sklepu wielkopowierzchniowego 
w Ołoboku. 

3. 18 grudnia o godz. 1300 w Skąpem, odbędzie się oficjalna uroczystość przekazania dla 
OSP Skąpe samochodu strażackiego. 

 
Ad. 6 
 Przewodniczący Rady Ariusz Kuźmicz jeszcze raz przypomniał, że 17 grudnia będzie 
odbiór drogi Węgrzynice-Rokitnica, a 18 grudnia przekazanie samochodu dla OSP Skąpe. 
 
Ad. 7 
 Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zapytał radnych czy do przesłanego projektu 
protokołu z XIV sesji ktoś chciałby wnieść zmiany. Ponieważ zmian nie zgłoszono, 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 
jednogłośnie (protokół z głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 
 
Ad. 8 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz 
zamknął XV sesję Rady Gminy Skąpe o godz. 1245. 
 
 
        Przewodniczący Rady Gminy 
 
         Mariusz Kuźmicz 
Protokołowała: Ilona Zalisz 
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